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1. _______________________
Meddelelser fra formanden \______________________________

! •  I_______________________________________Frederikssund Sygehus fremsender /
opgørelse vedrørende ventedage for / /
plejepatienter for september 1994. ~j 7 / 7 7  ^
Endvidere fremsender Centralsygehuset ( y ̂ f
Hillerød fremsender opgørelse vedrø- 7/ <y
rende ventedage for plejepatienter
pr. september 1994. ^
2. . — 4
Referat af møde den 26. august 1994 i 
Foreningen af socialchefer.

3 . --------- --------------------------------------------------------------------------- --------- -----------------

/<&/ ^ ^  /€Uf '  _ l ___________________________________________________________________________________________ __
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2  • ------------------------------------------------------------------------------------------

Optagelse til dagpleie/daginstitutio- U /  _____________
ner jjf' " ^
Forvaltningen fremlægger optageliste
pr. november 1994 til orientering. __________________________________
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3 .
Omsorgstandpleie 
J. nr. SSSF 16.21 
Afgøres af byrådet
Skole,-social- og sundhedsudvalget 
vedtog på sit møde den 28. juni 1994, 
at forvaltningen, i forbindelse med 
indførelse af omsorgstandplejen, 
skulle undersøge muligheden for 
tværkommunalt samarbejde og at de 
privatpraktiserende tandlæger 
kontaktes.
I den forbindelse har forvaltningen 
forespurgt de privatpraktiserende 
tandlæger i Skibby kommune.
Som eneste tandlæge, har Øjvind Lan
ge, udvist interesse for at varetage 
opgaven.
På baggrund heraf blev der afholdt 
møde med assistent hvor
man blev enige om, at det ikke umid
delbart var praktisk at opgaven blev 
overgivet til privat praksis, men at 
der kunne etableres et samarbejde om
kring større tandbehandlingssager og 
at omsorgstandplejens omfang nærmere 
vurderes medio 1995.
Det er forvaltningens opfattelse, at 
de ældre medborgere, der på nuværende 
tidspunkt, frekventerer en privat
praktiserende tandlæge, også vil gøre 
dette efter indførelse af 
omsorgstandplej en.
På baggrund af forespørgsel til 
Jægerspris kommune, har tandlægerne 
fra Skibby og Jægerspris udarbejdet 
modeller for samarbejde om omsorgs
tandplejen, og det anbefales, at om
sorgstandplejen organiseres i hen
holdsvis Jægerspris kommune og Skibby 
kommune, men at der samarbejdes om 
indkøb af mobilt udstyr.
Ovenstående er godkendt i Jægerspris 
byråd den 20/9-94.

fortsættes...
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3. fortsat
Såfremt opgaven varetages af den kom
munale tandpleje vil udgiften årligt 
udgøre følgende:
2 ugt. tandlægetimer kr. 17.361,-
2 ugt.klinikass.timerkr. 12.204,-
3 tandplejertimer kr. 17.782,- 
(incl. pension m.v.)
Materialer kr. 2.000,-
Ialt kr. 49.347,-
Ved omsorgstandplejens start, bør der 
afsættes følgende engangsbeløb:
Indkøb af bærebart udstyr

kr. 25.000,-
(%-del betales af Jægerspris)

Kurser kr. 20.000,-
Materialer kr. 10.000.-
ialt kr. 55.000,-
Ovenstående beløb er indlagt i budget 
1995.
Jvf. Sundhedsstyrelsens retningsli
nier, kan der maximalt opkræves en 
borgerbetaling på kr. 300,- årligt 
for omsorgstandplejen.
Forvaltningen skal foreslå, at beta
lingen fastsættes til at være kr.
25,- pr. måned (kr. 300,- pr. år) pr. 
borger, som tilsluttes ordningen. 
Indtægten vil dermed udgøre kr. 
15.000,-, såfremt der tilsluttes 50 
borgere.
Det skal endvidere foreslåes, at vi
sitationen til omsorgstandplejen fo
retages i et samarbejde mellem sund
hedsafdelingen og tandplejen.
Det indstilles,
at omsorgstandplejen organiseres i 

den kommunale tandpleje, 
at visitationen forestås i et sam

arbejde mellem sundhedsafdelingen 
og tandplejen.

at der indkøbes mobilt udstyr i sam
arbejde med Jægerspris kommune, 

at omfanget af omsorgstandplejen 
nærmere vurderes medio 1995. 

at der fastsættes en borgerbetaling 
på kr. 25,- pr. måned.

% Kopi vedlagt.
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4 .
skolesekretærnormeringen
J. nr. SSSF 81.01
Afgøres af økonomiudvalget
I forbindelse med sammenlægningen af 
skolevæsenet og socialforvaltning 
blev det aftalt, at
skolesekretærtimerne på Marbækskolen 
ikke umiddelbart blev berørt af om
struktureringen, idet den ledende 
skoleinspektør indgik i den samlede 
fællesforvaltning. Den ledende 
skoleinspektør havde, fordi han løste 
forvaltningsmæssige opgaver, fået 
tillagt ca. 12 sekretærtimer ud over 
det skolen var berettiget til.
Det skal dog i den anledning 
bemærkes, at sekretærarbejdet ved om
strukturingen og ansættelsen af en ny 
forvaltningschef, primært blev udført 
i skole,-social- og 
sundhedsforvaltningen.
I forbindelse med tilførelsen af 
skolesekretærtimer til Skuldelev sko
le og Ferslev skole, som blev god
kendt af byrådet i december 1993, 
blev Marbækskolens sekretærtimetal, 
set ud fra en rimelighedsbetragtning, 
i givet fald ikke berørt, idet der 
ville skulle foretages afsked af en 
skolesekretær eller en kraftig 
nedsættelse af den enkeltes ugentlige 
timetal.
Ved den ledende skoleinspektørs 
fratræden blev pågældendes ledelses
opgaver uddelt til forvaltningen og 
skolelederne. Ledelsestimerne blev 
fordelt med 4 timer til Marbækskolen, 
4 timer til Skuldelev skole og 2 ti
mer til Ferslev skole.
Derudover har jobbanken fra 1. juni 
1994 "betalt" at den ene 
skolesekretær har været ansat på fuld 
tid.
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4. fortsat
pr. 1. november 1994 har den ene 
sekretær opsagt sin stilling ved 
Marbækskolen. Derved frigøres der ti
mer til den overførsel til forvalt
ning og jobbank, som burde have fun
det sted tidligere.
Ved tidligere drøftelser i skolele
derkredsen var der enighed mellem 
Skuldelev skole, Ferslev skole og 
forvaltningen, at normeringen skulle 
tildeles således:
Hver skole skulle have en grundnor
mering med 20 sekretærtimer uanset 
størrelse, og de resterende timer 
skulle fordeles efter en 
børnetalsfordeling på 55 % til 
Marbækskolen, 33 % til Skuldelev sko
le og 12% til Ferslev skole.
Derefter kunne der foretages en mind
re justering mellem skolerne, således 
den enkelte skolesekretær ikke fik et 
for "skævt" timetal.
Efter denne model og såfremt det 
fastholdes at mindst 10 timer overgår 
til forvaltningen og tildeling af 
jobbanktimer stopper, vil 
Marbækskolen skulle have 37 timer 
ugentligt i 52 uger i sekretærtimer 
mod de idag har 47 timer.
Den samlede normering vil derefter 
være således:
Marbækskolen 40 timer i 42 uger = 
37/37
Skuldelev skole 30 timer i 42 uger = 
28/37
Ferslev skole 20 timer i 42 uger = 
18,66/37
Ovenstående normering er drøftet med 
skolelederne. Ledelsen på 
Marbækskolen er ikke enig i 
ovenstående, idet man ikke finder at 
den normeringsnøgle, der er anvendt, 
er rimelig.
Marbækskolen har et ønske om, at de 
10 timer fastholdes på Marbækskolen 
eller at der ændres i 
normeringsnøglen.

fortsættes...
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4. fortsat
Dette vil dog have den virkning, at 
timerne, som er tildelt Ferslev skole 
vil skulle nedsættes.
Det er forvaltningens opfattelse, at 
det altid vil være nødvendig at til
godese den lille skole, hvilket 
desværre i dette tilfælde "betales" 
af Marbafflkolen.
Det blev aftalt med skolelederne, at 
der skulle ses nærmere på de enkelte 
skolesekretærs arbejdsopgaver 
således, at opgaverne blev ligeligt 
fordelt.
Nærværende intern notits er udarbej
det i samarbejde med løn- og 
personalekontoret.
Det indstilles
at der i perioden 1/11 - 31/12 

tilføres jobbanken 10 timer 
ugentligt.

at der overflyttes 10 timer fra
Marbækskolens sekretærtimetal til 
skole,-social- og sundhedsforvalt
ningen pr. 1. januar 1995. 

at der godkendes et
skolesekretærtimetal på 
Marbækskolen på 40 timer i 42 uger 
= 37/37 og

at det nuværende sekretærtimetal på 
Skuldelev skole og Ferslev skole 
bibeholdes.
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5 . ____________________________________

Pensionsudvalget ______________________________
J. nr. SSSF 00.01A14
Afgøres af skole,-social- og sund- .
hedsudvalget // "
Genoptagelse af sagen om pensionsud- 
valgets sammensætning, som blev udsat 
på sidste møde, idet skole,-social- 
og sundhedsudvalgets medlemmer ikke 
løbende havde fået tilsendt 
beslutningsprotokollen.
Skole,-social- og sundhedsudvalget 
godkendte på sit møde den 25. januar 
1994 at ændre forretningsordenen for 
pensionsudvalget således, at udvalget 
fremover består af kontorchefen, som 
formand, sagsbehandleren og 
lægekonsulenten.
Ordningen har fungeret i ca. 9 
måneder. Det har vist sig, at 
sagsbehandlingen er blevet hurtigere 
og mere smidig efter denne omlægning.
Det indstilles,
at ordningen gøres permanent.
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6.
Modeplan for 1995 for Skole,-social- 
oa sundhedsudvalget
Forvaltningen fremsender forslag til 
datoer for møder i skole,-social- og 
sundhedsudvalget for 1995.
Møderne lægges som hovedregel den 
sidste tirsdag i måneden og der 
planlægges ingen møder i juli måned. 
Datoerne bliver således:
Tirsdag den 31. januar
Tirsdag den 27 . februar
Tirsdag den 28 . marts
Tirsdag den 25. april
Tirsdag den 30. maj
Tirsdag den 27 . juni
Tirsdag den 29. august
Tirsdag den 26. september
Tirsdag den 31. oktober
Tirsdag den 28 . november
Tirsdag den 19 . december
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7 .
Udbetaling af pension til pensioni
ster som bor på plejehjem
J. nr. SSSF 16.07.00 
Afgøres af byrådet
I forbindelse med at der pr. 1. ja
nuar 1995 skal udbetales pension til 
alle pensionister, skal pensionister 
på plejehjem også betale for deres 
ophold. Det vil sige husleje og de y- 
delser de modtager. Der er således 
ikke noget plejehjem i Skibby fra 1. 
januar 1995, men 29 beskyttede boli
ger (i daglig tale kaldet pleje
boliger) . Den sidste bolig er allere
de taget i brug som gæsteplads. 
Forvaltningen har nedsat en 
arbejdsgruppe, som har til opgave at 
finde frem til husleje, priser på 
kost og forskellige serviceydelser.
I forbindelse med arbejdet er gruppen 
stødt på forskellige ting, som man 
ønsker skole-,-social- og sundhedsud
valgets vurdering af.
Da der 1. januar 1995 ikke eksisterer 
noget plejehjem, er spørgsmålet, hvad 
skal adressen være. Skal navnet 
Nordhøj bestå, eller skal det frem
over være Hovedgaden 3 A, bolig 1, 2 
o.s.v. Overgangen til at der bliver 
tale om selvstændige boliger betyder, 
at der skal opsættes 29 postkasser. 
Det er uafklaret, hvor og hvordan 
disse postkasser skal være og 
anlægsudgiften er, som følge deraf, 
er heller ikke beregnet. Placeringen 
skal drøftes bl.a. med postvæsenet. 
Huslejen vil blive beregnet ud fra de 
regler, som gælder herfor, idet man 
vil søge flest mulige funktioner 
indregnet i huslejen.

fortsættes...
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7. fortsat
Endvidere ønskes drøftet i hvilket 
omfang der skal betales leje af loka
ler, idet man så må forudse, at ud
giften til frisør og fodpleje stiger, 
men det vil yderligere bidrage til at 
stille pensionister lige.
Der har været forhandlet med Skibby 
Apotek, som har udtrykt modvilje mod 
at skulle levere medicin til pleje
hjemsbeboerne enkeltvis og selv klare 
afregningen. De ønsker at Skibby kom
mune garanterer for betalingen af me
dicin. Dette er afvist fra ad
ministrationen, som fastholder, at 
medicinen leveres på lige vilkår til 
alle borgere i kommunen.
Der er i forvaltningen udarbejdet 
forslag til fastsættelse af husleje, 
ligesom sundhedsafdelingen har 
udarbejdet forslag til betaling af 
ydelser, som dels er obligatoriske og 
dels valgfri.
Det indstilles,
at udvalget tager stilling til om 

navnet Nordhøj skal bevares, 
at udvalget godkender de fremlagte 

takster for betaling udfra de 
modeller, der er udarbejdet, 

at udvalget tager stilling til,
hvorvidt frisør og fodpleje skal 
betale husleje.

% Kopi af beregning m.v. vedlægges.
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8.
Møder med forældrebestyrelser m.v. ~

Evaluering af udvalgets besøg på _____
skoler og institutioner.

t  ~z ; £/ . ^ 7

7 7 ^ ^ ^  s*p/ ^
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9.
Efterretningssager
a.
Arbejdsgruppen for heltidsundervis
ning fremsender referat af møde den 
29. september 1994.


